

YUKON

CANADA

COMMISSIONER'S ORDER

2021/ 02

YUKON ACT (CANADA)

ELECTIONS ACT

Whereas, upon the recommendation of the Premier, the Thirty-fourth Legislative Assembly has been dissolved by Commissioner's Order of today's date, pursuant to subsection 11(1) of the *Yukon Act* (Canada); and

Whereas the Premier has recommended that a general election be held on April 12, 2021;

Pursuant to subsection 11(2) of the *Yukon Act* (Canada) and section 50 of the *Elections Act*, the Commissioner orders

1 H. Maxwell Harvey, Chief Electoral Officer, is directed to issue on March 12, 2021 writs of election for all electoral districts of Yukon for the general election of members of the Thirty-fifth Legislative Assembly to be held on April 12, 2021.

Dated at Whitehorse, Yukon,

March 12,

2021.

YUKON

CANADA

DÉCRET DU COMMISSAIRE

2021/ 02

LOI SUR LE YUKON (CANADA)

LOI SUR LES ÉLECTIONS

Attendu qu'à la recommandation du premier ministre, la trente-quatrième Assemblée législative a été dissoute par un décret du commissaire en date d'aujourd'hui, rendu en vertu du paragraphe 11(1) de la *Loi sur le Yukon* (Canada);

Attendu que le premier ministre a recommandé qu'une élection générale soit tenue le 12 avril 2021;

Conformément au paragraphe 11(2) de la *Loi sur le Yukon* (Canada) et à l'article 50 de la *Loi sur les élections*, la commissaire ordonne :

1 Il est ordonné à H. Maxwell Harvey, directeur général des élections, de délivrer les brefs d'élection de toutes les circonscriptions électorales du Yukon le 12 mars 2021 pour l'élection générale des députés de la trente-cinquième Assemblée législative qui se tiendra le 12 avril 2021.

Fait à Whitehorse, au Yukon,

le 12 mars

2021.


Commissioner of Yukon/Commissaire du Yukon